
Zápis z jednání komise pro městská sídliště ze dne 7.5.2012 

Datum a čas konání: 7.5.2012, 15.30 

Místo konání: zasedací místnost MÚ Kutná Hora, Václavské nám.182 

Přítomni: viz prezenční listina 

Hosté:   Ing.Suchánek, vedoucí OSM 

Omluveni:  pí Krupičková, p.Berka, pí.Majznerová, p.Ouřecký 

 

Program: 

Zahájení, prezence 

Zónové čištění  na sídlišti 

Různé 

 

Pan předseda Martin Hlavatý přivítal všechny přítomné a po obeznámení s programem 

jednání, jednání dále řídil ing. Jirásek 

Zónové čištění sídliště Šipší 

Komise projednala průběh posledního zónového čištění (začátek května). M.Hlavatý informoval o 

obhlídce prací, kterou uskutečnil před zahájením jednání komise spolu s mst. Ing.Francem a p. 

D.Vepřkem z OSM. K problematice dále proběhla diskuse: 

Ing.Suchánek: dohoda byla taková, že sídliště se bude uklízet včetně sekání trávy a dalších prací vždy 

ve stanovených dnech tak, aby se nemuselo na místo vracet. Ředitel TS údajně rozhodl o snížení 

počtu pracovníků na tyto práce. Výsledkem je odjezd a odtažení vozidel občanů a nedodělaná práce. 

Bude vyvoláno jednání s ředitelem TS. 

Ing. Jirásek: lidé jsou nespokojeni s tím, že musí do 16 hodin parkovat jinde a práce po obědě 

prakticky neprobíhají. 

Ing. Vališ, p.Kozák: úklid měl probíhat i o svátku tak aby nedošlo k přerušení  procesu.   

Ing.Suchánek: vedení města přistoupilo na návrh TS, aby se o svátcích neuklízelo s tím, že bude 

nahrazeno v jiné dny  

M.Hlavatý: nejen že nebylo nahrazeno ( 17.listopadu ), ale není uděláno ani to, co mělo v zónách být! 

Ing. Vališ: podává stížnost na buzení rozhlasem. 

K tomu doporučení komise: Vzhledem k tomu, že značky jsou na místě již téměř rok, je služba 

oznamování rozhlasem již nadstandardní. Proto: doporučuje provádět upozornění jen večer před 

úklidem . 

 

Různé 

- Ing.Jirásek: co je pravdy na odstranění či revitalizaci kontejnerových stání ? K tomu ing. 

Suchánek uvedl, že se budou odstraňovat nevyužívaná KS v Trebišovské ul.  K problematice 

dotace na revitalizaci nemá informaci – M.Hlavatý zajistí info u ing. Hájkové 

- Ing.Jirásek informoval o dalším postupu správce konkursní podstaty po Státním statku Čáslav 

- Ing.Jirásek informoval o záměru revitalizace sídliště za spoluúčasti města. Paní Děkanovská 

pozve na příští jednání ing.Janála se žádostí o přípravu a podání informací k této 

problematice. 

- P.Kozák – propadlé kanály v ul. Opletalova (ing.Suchánek – je již objednáno u TS ) 

- Ing.Jirásek informoval o probíhajícím konkursu na ředitele ZŠ J.Palacha 



- M.Hlavatý uvedl situaci při opravě povrchu silnice na Kaňk a zoufalou dopravní situaci ve 

Sběrné na křížení s Benešovou.  Opět informoval o průběhu příprav napojení na nový 

kruhový objezd a stanovisko města k této problematice.  Komise opět  doporučuje Radě 

města uložit ekonomickému odboru jednat s majiteli pozemků  a urychlit přípravy 

vybudování dalšího výjezdu ze sídliště s napojení do budoucího KO. Komise pro městská 

sídliště požaduje účast svého zástupce na těchto jednáních. 

- Ing. Vališ: informoval o zhoršujícím se stavu pořádku v kontejnerových stáních. Připomněl 

svou koncepcí, o které s ním nikdo dále nejednal  a stav se zhoršuje. K tomu ing. Jirásek 

doporučil, aby ing. Vališ otázku otevřel na jednání Zastupitelstva města 15.5.2012. 

 

 

Příští jednání se koná dne 18.6.2012 v 15.30 hodin 

 v zasedací místnosti MÚ Kutná Hora, Václavské nám.182 

 

 

 
Zapsal: Martin Hlavatý 

 


